
 

VYSOKÁ ŠKOLA ZDRAVOTNICKÁ, o. p. s. 
se sídlem v Praze 5, Duškova 7, PSČ: 150 00 

 
 

ZÁPIS Z PORADY 

ředitele Ing. Františka Kunce, PhD. a rektorky doc. PhDr. Jitky Němcové, PhD. 

 

dne 26. 10. 2018 

 

Přítomni: dle prezenční listiny 

 

Omluveni: prof. Seidl, doc. Horák, Mgr. Pekara, Mgr. Marková, PhDr. Moravcová 

 

PROGRAM: 

 

1. Kontrola plnění úkolů 

2. Organizační otázky 

3. Diskuze 

4. Úkoly 

 

Ad 1. Kontrola úkolů 

 

1.1 Úkol 3. 3. nahlášení konzultačních hodin splněn. 

 

Ad 2. Organizační otázky 

 

2.1 Ředitel informoval o stavu techniky na VŠZ. Upozornil, že je potřeba v učebně P 1vypínat  

      po výuce mikrofon (náhradní baterie budou uloženy v posluchárně i na vrátnici), nesmí se   

      vypínat router. Pokud by byl s technikou problém, je ho nutné ihned nahlásit pí 

      Charvátové nebo pí. Novotné. 

 

2.2 Ředitel informoval o pravidelné finanční kontrole z MŠMT na VŠZ dne 15. 10. 2018.  

       Tato kontrola proběhla bez výhrad. 

 

2.3 Ředitel informoval o aktuálních počtech studentů VŠZ. K říjnu 2017 bylo hlášeno  

       do databáze MŠMT 449 studentů, k červnu 2018 však již bylo pouze 409 studentů.  

       V současné době má VŠZ 406 studentů. Ředitel apeloval na  

       všechny vyučující, vedoucí studijních skupin, aby váhající studenty zachytili a příp. 

       posílali přímo na studijní oddělení nebo k řediteli. Ředitel provedl analýzu – problém je u  

       1. a 3 ročníků, kdy nejvíce školu studenti opouštějí. Nutná důsledná komunikace se  

       studenty (individuální přístup). Statistika z příjímacího řízení: VS 67 %, PA 12 %, ZZ  



       21 %. Došlo k prohloubení rozdílu mezi kombinovanou formou a prezenční formou  

       studia.  

       Ke konci října 2018 došlo k propadu u kombi formy studia o 7 %, u prezenční formy  

       o 18 %. U oboru Všeobecná sestra o 7 %, u Zdravotnického záchranáře o 23 %.  

       U Porodní asistentky se zájem zvýšil o 9 %. 

       Ředitel poděkoval za organizaci přijímacího řízení. 

       Rektorka apelovala na akvizici studentů. 

 

2.4 Ředitel informoval o plánovaném kurzu ČJ pro cizince. Je nutná zpětná vazba  

       od akademických pracovníků na konci semestru ohledně tohoto kurzu. 

 

2.5 Ředitel informoval již o nových studijních pomůckách pořízených v rámci OP VVV. 

       V současnosti jsme nadstandardně vybavená škola. Nové pomůcky se nesmějí používat  

       nasucho bez lubrikačních gelů. Ředitel upozornil akademiky, aby nenechávali studenty 

       v učebnách samotné, aby pomůcky nebyly poničeny. V případě problémů informovat  

       pí. Charvátovou. 

 

2.6 Ředitel informoval o harmonogramu zavádění studentského informačním systému  

       v rámci OP VVV.  

 

2.7  Ředitel informoval o zasedání Studentského parlamentu. Ohlasy od studentů byly vesměs  

       kladné, ředitel poděkoval akademikům i ostatním zaměstnancům. 

 

2.8  Ředitel informoval o mytí oken v prvním a druhém patře. Mytí bude postupně dokončeno  

       v listopadu 2018. V učebně P1 a P2 byly nainstalovány nové žaluzie, jsou drahé  

       a náročné na provoz. Ředitel apeloval na akademiky, aby nenechávali studenty  

       s žaluziemi manipulovat. Pokyny budou připraveny. 

 

2.9 Ředitel poděkoval za organizaci imatrikulací a promocí, které proběhly 23. 10. 2018. 

 

2.10 Ředitel informoval o podané žádosti o grant ( řešitel doc. Hamplová) na Magistrát hl. m. 

        Prahy.  

        V této souvislosti jsme se zaevidovali databáze nestátních, neziskových organizací  

        MV ČR. 

 

2.11 Ředitel informoval o rozpočtu na rok 2019.  

 

2.12 Ředitel informoval o vánočním setkání dne 19. 12. 2018. Setkání proběhne v Bowling  

        centru na Zličíně. Od 16:00 hod je zarezervováno 5 drah, poté bude následovat večeře  

        od 18:00 hod. 

 

2.13 Rektorka upozornila akademiky na nové výzvy Ministerstva zdravotnictví. Zapojení do 

        výzkumného projektu je podmínkou pro žádost o magisterské studium. Doc. Hamplová  

        o výzvách ví, některé již zpracovává.  

 

2.14 Rektorka informovala o termínech zkoušek z odborné praxe. Tyto zkoušky se budou  

         konat 30. a 31. ledna. Termíny opravných státních závěrečných zkoušek se budou  

         konat ve dnech 21.-23. 1. 2018. 



          

  

         Složení komisí zkoušky z odborné praxe: 

          

         I. chirurgická klinika hrudní, břišní a úrazové chirurgie VFN a 1. LF UK 
         Předsedkyně komise:   PhDr. Ivana Jahodová, PhD.   

         Členové komise: Mgr. Jaroslav Pekara, Ph.D. 

         Mgr. Petra Camprová, vrchní sestra 

          

         3. interní klinika 1. LF UK a VFN v Praze 

         Předsedkyně komise:   PhDr. Jana Hlinovská, PhD. 

         Členky komise: PhDr. Karolína Moravcová  

         Mgr. Světlana Krutská, vrchní sestra 

 

         Neurologická klinika 1. LF a VFN v Praze 

         Předsedkyně komise:   doc. PhDr. Jitka Němcová, PhD. 

         Členky komise: Mgr. Eva Marková, Ph.D.   

         Bc. Jaroslava Herinková, vrchní sestra  

           

         Chirurgická klinika 1. LF UK a Thomayerovy nemocnice v Praze 4 

         Předseda komise: Mgr. Renata Procházková  

         Členky komise: Mgr. Lucie Škorpíková    

         Mgr. Lenka Trubačová, vrchní sestra 

 

Ad. 3 Diskuze 

 

3.1  Mgr. Turečková upozornila, že bude posílat objednávku na e-knihy. 

 

3.2 Mgr. Procházková upozornila na nově uzavírané smlouvy s nemocnicemi v Mělníce  

       a v Neratovicích. Pro naše studenty bude zajímavá gynekologicko-porodnická klinika. 

       Neratovice nabízejí i bezplatné ubytování pro naše studenty. 

       Bude sepsána velká rámcová smlouva se Synlabem. 

       Mgr. Procházková informovala o přednášce Ing. Kavalírka na téma „Hojení ran“, kde  

       byla představena nová technologie a studentům byly rozdány vzorky nových 

       materiálů na hojení ran. Domluveno periodické školení. Termíny budou domluveny  

       s Mgr. Markovou. 

       Mgr. Procházková informovala o tom, že studenti VŠZ se podílejí v rámci ZZS hl. m. P.  

       na zajištění vojenské přehlídky při příležitosti 100 letých oslav vzniku Československé  

       republiky. 

 

3.3 Doc. Hamplová informovala o přednášce Assoc. Prof. Dr. Borislavy Chakarovany na  

       téma „Toxoplasmosis“. Tato přednáška se realizovala v rámci návštěvy bulharských  

      akademických pracovníku (Projekt Erasmus+). 

      Doc. Hamplová byla jmenována členkou habilitační komise na Pedagogické fakultě  

      UPOL. 

 

3.4 Rektorka upozornila na potřebu dodržet vedení maximálně 15 prací bakalářských prací  

       při úvazku 1.0. 

 

 

 

 



Ad 4. Úkoly 

 

4.1 Prověřit webové stránky Ministerstva zdravotnictví ohledně projektových výzev. 

 Termín: 30. 11. 2018 

 Odpovídají: všichni AP 

 

 

 

 

Zapsala: PhDr. Jana Kolářová 

Příští porada: 28. 11. 2018 od 13:00 

 

Schválil: Ing. František Kunc, PhD., ředitel VŠZ, o. p. s. 

doc. PhDr. Jitka Němcová, PhD., rektorka VŠZ, o. p. s



 


